
 
 

 

Activiteiten 2023 bewonersvereniging Derde Schilderskwartier 

 

Het jaar 2023 was het eerste volledige kalenderjaar waarin we met het huidige bestuur 

hebben gewerkt.. afgezien van de bestuurswissel van Geertje Winkel naar Jeltje 

Nieuwenhoven in juli 2023 

 

Het vijfkoppige bestuur heeft zich actief opgesteld.    

 

● We overleggen maandelijks een paar uur. 

● We werken actief samen met de twee andere kwartieren en de wijkraad en hebben 

korte lijnen met de diverse contactpersonen bij de gemeente.  

● We zorgden voor een nieuwe website (www.derdeschilderkwartier.nl ). Er zijn nu 

plannen in de maak om de digitale toegang voor het hele Schilderskwartier en 

Kostverloren te bundelen in een overkoepelende website. 

● We verzorgden de tweede en derde digitale nieuwsbrief aan onze leden.   

● We maakten een flyer met de uitleg van doel en functie van de bewonersvereniging 

en een oproep om lid te worden.  

● Ons ledenaantal steeg van 57 naar 82. Let op: dit zijn adressen!  

● We sluiten ons van harte aan bij de verschillende activiteiten in de buurt en de wijk,  

zoals Gluren bij de buren en de verzorging van de Stolpersteine, de lichtjeswandeling, 

de opruimacties en de activiteiten van het Noorderpoort college waarbij publiek 

wordt uitgenodigd. 

● We nemen actief deel aan de commissie overlast en handhaving. Dit is een 

voortschrijdend proces.  

Wat vooral duidelijk werd is het belang van melden van overlast bij gemeente en 

politie. Het klagen over overlast en het aantal meldingen zijn niet in verhouding. 

Vandaar ook het onderzoek naar het ervaren van overlast in ons Derde 

Schilderskwartier. Het wachten is op de escalatieladder en de flyer met gedragsregels 

die kunnen helpen in de communicatie met overlastgevers. 

● Ook de voorzieningen die de gemeente biedt om de stad te verduurzamen en te 

vergroenen ondersteunen we van harte door daarover in de nieuwsbrief te 

berichten. 

http://www.derdeschilderkwartier.nl/


● Na overleg met de twee andere kwartieren, wijkraad en de gemeente gaat het 

buurtbudget van 2024 besteed worden in ons Derde Schilderskwartier en wel aan de 

verwezenlijking van de geschetste plannen in de Lutje Leidraad voor het Taco 

Mesdagplein. Op de vorige ALV zijn is voortgebouwd op de eerdere plannen van een 

groepje betrokken buurtbewoners. Hieruit is een lijst met wensen ontstaan die in 

overleg met de gemeente geleid hebben tot een voorstel dat op 18 december tijdens 

een inloopmiddag/avond is voorgelegd aan de omwonenden.  

 

De voorgenomen positieve en optimistische opstelling t.a.v. lang slepende kwesties in het 

kwartier leidde tot de volgende succesvolle, maar ook frustrerende resultaten 

 

Zo was er de Watertoren.  

 

Een goed contact tussen de bewonersvereniging, Calculus en de gemeente zorgde 

uiteindelijk voor de vergunning voor een hotelfunctie van de toren. Calculus realiseerde de 

plannen en de opening vond plaats op 3 februari 2023. 

Sindsdien mag de bewonersvereniging Derde Schilderskwartier ook gebruik maken van de 

skylounge:   

Het bestuur vergadert in de skylounge van de Watertoren. 

We organiseerden de ALV op 5 juli 2023 ook op die locatie. 

Onze buurtborrel op 3 november 2023 was in de skylounge met hapjes en drankjes 

beschikbaar gesteld door Calculus. Het was een groot succes met een enorme opkomst, 

jammer was dat we zelfs verschillende leden moesten weigeren ivm een overaanmelding.  

Ook de zondagse koffieochtenden zijn een verbindende factor in ons kwartier. 

 

Maar ook het verkeer 

 

Een slepende kwestie betreft het stoepfietsen op de Hofstede de Grootkade. Een lastig 

probleem. We zouden graag willen dat de weg zo werd ingericht dat daar gefietst wordt.  

Door de hobbelige keien wordt nu te vaak uitgeweken naar de stoep, wat zorgt voor 

onverwachte en gevaarlijke situaties. Fietsstroken links en rechts van de keien zouden een 

oplossing zijn (naar voorbeeld van het eerste deel van de Josef Israëlstraat) Het valt niet mee 

de gemeente van deze noodzaak te overtuigen. We besluiten hierin vasthoudend op te 

treden. Dit heeft wel een frustrerende werking, ondanks onze acties is er nog steeds geen 

resultaat.  

Daarnaast wordt de Kraneweg steeds meer een zorgdossier vanwege te snel rijden.  

We vragen nu dringend aan de gemeente om een integraal verkeersplan te ontwikkelen voor 

de Schilderswijk. 

 



 
Opening van de toren 3 februari 2023 

 

 


